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FV/ac 

 

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL 

PLE DE L’AJUNTAMENT D’ALELLA 

 

IDENTIFICACIÓ DE LA SESSIÓ 
 

Caràcter: ordinari 

Data: 26 d’abril de 2018 

Horari: de les 19 h 30 min a les 20 h 15 min 

Lloc: Sala de Sessions de la Casa de la Vila 

 

ASSISTENTS 
 

Sra. Anna Alfaro i Lucas, regidora (ERC-SxA-AM) 

Sr. Marc Almendro i Campillo (ERC-SxA-AM) 

Sr. Josep Bardés Conesa, regidor (Gd’A) 

Sra. Ana Fernández i Amela, regidora (ERC-SxA-AM) 

Sr. Oriol Font i Casaseca, regidor (APA-CUP-PA) 

Sr. Andreu Francisco i Roger, alcalde-president (ERC-SxA-AM) 

Sr. Esteve Garcia-Ossorio Barroso, regidor (PDeCAT) 

Sra. Glòria Mans Cervantes, regidora (AP-CP) 

Sra. Mercè Marzo Gómez, regidora (Gd’A) 

Sra. Laura Ribalaiga i Prats, regidora (ERC-SxA-AM) 

Sr. Frederic Salas i Mañas, 1r tinent d’alcalde (ERC-SxA-AM) 

Sra. Maria Teresa Vilaró i Comas, 2a tinent d’alcalde (ERC-SxA-AM) 

 

Assistits pel sotasignat secretari general de la Corporació, Sr. Félix-José Valdés Conde. 

 

Assisteix a la sessió l’Interventor de Fons, Sr. Amadeu Pujol Puig. 
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ORDRE DEL DIA 
 

1.- Presa de possessió com a regidor pel grup municipal ERC-Sxa-AM d’aquets 

Ajuntament del Sr. Marc Almendro Campillo. 

2.- Aprovació de l’esborrany de l’acta de la sessió ordinària celebrada el dia 22 de març 

de 2018. 

3.- Proposta de l’Alcaldia sobre aprovació de les festes locals per a l’any 2019. 

4.- Proposta de l’Alcaldia sobre modificació de la Plantilla de personal al servei 

d’aquest Ajuntament. 

5.- Moció del grup municipal Esquerra Republicana de Catalunya + Sumem per Alella – 

Acord Municipal (ERC-Sxa-AM), sobre homenatge al Sr. Guillem Agulló. 

Precs i preguntes. 

 

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 
 

Al poble d’Alella, el dia 26 d’abril de dos mil divuit, essent les 19 hores 30 minuts, a la 

Sala de Sessions de la Casa de la Vila i sota la Presidència de l’Il·lm. Sr. alcalde, Andreu 

Francisco i Roger, es reuneix el Ple de l’Ajuntament en sessió pública ordinària. 

 

Constatada l’existència del quòrum necessari per a la seva vàlida constitució, l’alcalde 

obre la sessió. 

 

A continuació passen a tractar els assumptes inclosos a l’ordre del dia, recaient sobre 

aquests punts els acords que a continuació s’indiquen: 

 

1.- PRESA DE POSSESSIÓ COM A REGIDOR PEL GRUP MUNICIPAL ERC-SXA-AM D’AQUEST 

AJUNTAMENT DEL SR. MARC ALMENDRO CAMPILLO.- Comprovada pel Sr. secretari la 

credencial presentada pel regidor i essent aquesta credencial conforme, per ordre de la 
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Presidència el Sr. secretari procedeix a donar lectura a la fórmula de jurament o promesa 

que per a la presa de possessió dels càrrecs estableix el Reial Decret 707/1979, de 5 

d’abril. Manifestant, en conseqüència, el Sr. secretari: “Sr. Marc Almendro Campillo, jureu 

o prometeu per la vostra consciència i honor complir fidelment les obligacions del càrrec 

amb lleialtat al Rei, guardar i fer guardar la Constitució, com a norma fonamental de 

l’Estat?” 

 

El regidor Sr. Marc Almendro Campillo contesta en la forma que a continuació s’indica: 

“Per imperatiu legal, sí prometo. A més vull manifestar el meu compromís en la consecució 

de la justícia social i l’alliberament nacional”. 

 

El Sr. alcalde manifesta que queda possessionat del càrrec de regidor d’aquest 

Ajuntament el Sr. Marc Almendro i Campillo. Així mateix, manifesta que benvingut i ben 

incorporat en aquest Plenari.  

 

 

2.- APROVACIÓ DE L’ESBORRANY DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA EL 

DIA 22 DE MARÇ DE 2018.- La Presidència sotmet a votació l’aprovació de l’acta de la 

sessió ordinària de 22 de març de 2018, la qual  s’aprova per unanimitat 

 

 

3.- PROPOSTA DE L’ALCALDIA SOBRE APROVACIÓ DE LES FESTES LOCALS PER A L’ANY 

2019.- El Sr. alcalde ret compte de la proposta de l’Alcaldia, la qual literalment diu: 

 

“Examinat l’escrit R.E. 2018/2039, de 16 de març de 2018, tramès pels Serveis 

Territorials de Treball, Afers Socials i Famílies de Barcelona de la Generalitat de 

Catalunya, sobre la preparació de l’Ordre de Festes Locals a Catalunya per a l’any 

2019. 

 



4 

 

Vist el disposat per l’article 46 del Reial Decret 2001/1983, de 28 de juliol, aquesta 

Alcaldia proposta al Ple municipal l’adopció dels següents acords: 

 

PRIMER.- Establir com a festes locals del municipi d’Alella per l’any 2019, els dies 

10 de juny i 1 d’agost. 

 

SEGON.- Donar trasllat d’aquest acord als Serveis Territorials de Treball, Afers 

Socials i Famílies de Barcelona de la Generalitat de Catalunya.” 

 

 

El Sr. alcalde manifesta que com venen fent des de ja fa una quants anys, elevaran la 

proposta en aquest Plenari, de que els dos festius siguin, evidentment l’1 d’agost, el 

patró d’Alella, i després la data vinculada a la segona Pasqua que per a l’any que ve serà 

el dilluns 10 de juny si no s’erra. I aquesta seria la proposta que traslladarien a aquest 

Plenari. 

 

 

A continuació, la Presidència sotmet a votació la proposta, la qual s’aprova per 

unanimitat. 

 

 

4.- PROPOSTA DE L’ALCALDIA SOBRE MODIFICACIÓ DE LA PLANTILLA DE PERSONAL AL 

SERVEI D’AQUEST AJUNTAMENT.- El Sr. alcalde ret compte de la proposta de l’Alcaldia, 

la qual literalment diu: 

 

“El Ple de l’Ajuntament d’Alella, en sessió ordinària celebrada el dia 11 de gener de 

2018, va resoldre les al·legacions i va aprovar definitivament el Pressupost General 

de l’Ajuntament per a l’any 2018, així com la Plantilla de personal i la Relació de 

llocs de treball, mitjançant anunci publicat al BOPB el dia 29 de gener de 2018. 
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Vist que l’article 27 del Decret 214/1990, de 30 de juliol, disposa que la Plantilla es 

pot modificar amb posterioritat a l’aprovació del Pressupost si es tracta d’establir 

nous serveis, ampliar, suprimir o millorar els existents, quan aquestes situacions no 

puguin esperar l’exercici següent, com també si la modificació respon a criteris 

d’organització administrativa interna. 

 

Per tot l’exposat es proposa al Ple municipal l’adopció del següent acord: 

 

PRIMER.- Modificar la Plantilla de personal al servei d’aquest Ajuntament 

corresponent a l’exercici 2018, en el sentit de: 

 

Personal laboral: 

 

- Crear 1 plaça de Tècnic Mig Cultura, grup A, subgrup A2, complement de 

destinació 19. 

 

- Amortitzar 1 plaça de Tècnic Mig Serveis Personals, grup A, subgrup A2, 

complement de destinació 20. 

 

SEGON.- Sotmetre-la a informació pública pel termini de 15 dies, mitjançant 

publicació al Butlletí Oficial de la Província de Barcelona i al Diari Oficial de la 

Generalitat de Catalunya, per tal que els interessats puguin formular les 

reclamacions i al·legacions oportunes, transcorreguts el quals si no se’n 

presentessin, la Plantilla s’entendrà aprovada definitivament.” 

 

 

El Sr. alcalde manifesta que com varen comentar a la Comissió Informativa aquesta 

proposta passa per la creació en la Plantilla d’una plaça de Tècnic Mig en Cultura, del 

grup A2 i amortitzar una plaça de Tècnic Mig de Serveis Personals, del grup A2 també de 

la Plantilla preexistent. Aquest canvi ve donat o ve originat per la voluntat, després d’un 
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procés de reflexió intern, que la dotació de la posició de la persona responsable del nou 

equipament cultural del Casal d’Alella doncs sigui accessible a través d’un concurs obert, 

on tothom que tingui la qualificació suficient requerida pugui tenir accés a aquesta 

plaça. I amb això modifiquen aquella voluntat inicial de poder fer un procés intern, per 

una posició que en aquell cas era d’un C1 enlloc d’un A2 com ho serà actualment.  

 

El regidor Sr. Font manifesta que celebren que sigui un concurs obert. Sí que els preocupa 

que veuen que dintre del funcionament de contractació de personal d’aquest Ajuntament, 

hi ha com una doble, hi ha com dos estils, com dos maneres simultànies. En els llocs que 

interessa, els càrrecs de posicions especialment rellevants, curiosament els concursos 

tendeixen a tenir un participant o a fer el possible per acabar tenint un participant. I en 

canvi hi ha altres moments en que realment els concursos es fan bé i amb una 

concurrència competitiva corresponent, i s’obtenen resultats més que òptims en la 

contractació de personal. Dit això, quan l’alcalde parla de concurs obert, espera que 

s’estigui referint a la segona versió, aquella en la que tothom es pot presentar i es 

presenta més gent que la que està predestinada al lloc. Ho van veure amb el senyor 

gerent d’aquest Ajuntament, en un concurs on només hi havia una persona, i 

lamentablement avui ha tornat a publicar-se al BOP un altre concurs pel càrrec de 

sotsinspector que després d’un any i mig, quasi dos anys, de tramitació d’intents de 

concursos, acaba amb una llista d’admesos i exclosos en que només hi ha un admès, que 

és el Sr. Josep Antoni Gómez Nicolau, que és l’actual interí en el càrrec de sotsinspector. 

O sigui, després d’un any i mig, després d’una situació més que difícil legalment, perquè 

era un interinatge ajornat, ajornat i ajornat, es troben en que l’únic candidat en un 

concurs per l’obtenció de la plaça de sotsinspector és aquell que ells volien que fos el 

sotsinspector. Aquest sistema de contractació, òbviament, té la seva oposició més 

frontal. Creuen que fa un flac favor a la persona que és contractada. N no posen en dubte 

la vàlua, tant del gerent, com del sotsinspector, però sí que quan una plaça s’obre a 

concurs és perquè competeixi o pugui optar respecte a d’altres persones. Un concurs on 

només hi ha una persona doncs té altres noms, però ben bé concurs no seria. Dit això, 

votaran a favor, tot esperant que aquest concurs realment sigui obert i sigui de 
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concurrència competitiva i no només de competició unipersonal cadascú amb les seves 

qualitats.  

 

El Sr. alcalde manifesta que els comentaris del regidor Sr. Font, sempre amb una 

voluntat, no sempre reeixida, punyent, el convidaria a repassar tot el nombre de 

concursos per accedir a places que s’han dut a terme només aquest mandat, dels quals, si 

no li falla la memòria a ell, l’únic que hi ha hagut de promoció interna ha estat el de 

gerència, entenent que per ocupar aquesta responsabilitat a l’Ajuntament, creien oportú 

que pogués ser algú que estava ja en l’estructura de l’Ajuntament i, a més, amb una 

posició de càrrec directiu, que en principi cessa amb l’alcalde. I, per tant, no és una 

posició que s’allargui més enllà en el temps ni que sigui fixa sinó que és de cessament en 

qualsevol moment per part de l’alcalde i de la resta. S’equivocava, el concurs del sergent 

que es va pactar que fos de promoció interna entre els caporals, i aquí sí que només s’hi 

ha presentat una persona dels tres caporals de l’Ajuntament. I després la plaça del 

sotsinspector que ha estat un concurs obert en el qual s’hi ha presentat dues persones i 

al final només n’ha quedat una. L’opinió del regidor Sr. Font serà la seva opinió però aquí 

les coses les fan prou bé i dintre de la legalitat. I, en aquest cas, donant oportunitats a 

tothom perquè hi pugui tenir accés.  

 

El regidor Sr. Font manifesta que en cap cas el seu comentari té cap punt punyent, no és 

el seu estil. Ell simplement manifesta la seva preocupació per la concurrència competitiva 

dels concursos perquè creu fermament amb la transparència i no només és un discurs sinó 

una praxis. I en aquest sentit ell s’ho creu i el seu comentari no és per res punyent 

perquè respecta molt la tasca del gerent, respecta molt la tasca del sotsinspector, però el 

que sí que diu és que l’interessa com a ciutadà i com a regidor d’aquest Ajuntament que 

la transparència i la concurrència competitiva es porti a bon port. Ja està. Cap intenció 

de menystenir a ningú, a cap treballador d’aquest casa. 
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El Sr. alcalde manifesta que respecte de la transparència insta a qualsevol de les persones 

que estan aquí, que vagin al web municipal i que pugui veure tots els procediments dels 

concursos que s’han fet en els darrers temps per valorar-ne la bondat o no dels mateixos.  

 

La regidora Sra. Marzo manifesta que ella comparteix en bona part el contingut de 

l’expressió del regidor de la CUP, i no sap si potser entra dintre un altre escenari, la 

provisió de la plaça de substitució que es va haver de fer en el Consorci de la DO Alella. 

El que sí que és una evidència és el nombre de persones que acaben optant, i quan el 

nombre de persones que acaben optant no s’adiu a la situació de demanda de llocs de 

treball en el país, doncs alguna cosa és fàcil deduir. I, per una altra banda, comentar 

també la paradoxa de que estiguin avui aprovant això per posar en marxa una licitació 

d’un equipament, per cobrir la plaça d’un equipament que fa un any que hauria d’haver 

estat inaugurat. Entén que la previsió era haver-lo inaugurat sense ningú o que ho 

expliqui el Sr. alcalde com anirà el tema. 

 

El Sr. alcalde manifesta que la regidora Sra. Marzo darrerament comparteix moltes coses 

que el regidor representant d’Alternativa per Alella avança i proposa, i suposa que ella 

com a líder de l’oposició segueix. Respecte de la posició de gerència del Consorci, com 

deu saber, després de l’aprovació de LRSAL, el personal que ha de treballar o que pot 

treballar en aquests Consorcis dependents dels ajuntaments, ha de ser una persona 

membre de qualsevol dels ajuntaments, i per designació. Per tant, la regidora Sra. Marzo 

podrà intentar insinuar el que vulgui però en aquest cas es va triar a una persona de 

l’Ajuntament d’Alella que entenien prou qualificada per poder-hi estar al davant i així ho 

està demostrant. 

 

La regidora Sra. Marzo manifesta que sens dubte però que sense concurs, es va designar. 

 

El Sr. alcalde manifesta que en aquestes places no preveuen un concurs intern entre els 

membres dels ajuntaments, i a més amb una posició de gerència, que al final és personal 

directiu, d’igual cessament que en el cas del gerent d’aquí, i que va ser cobert amb una 
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persona de l’Ajuntament d’Alella que ho podia fer. I respecte dels “timings”, són els que 

són. Evidentment, no són els que haurien desitjat. Si l’evolució de les obres i de la 

licitació, principalment la de la dotació tècnica hagués estat una altre, doncs 

possiblement aquests posició hauria estat coberta o la decisió hagués estat presa abans 

de canviar com s’hi podia accedir a aquesta posició. La realitat és la que és, les obres 

com a tal han finalitzat aquest mes passat. S’està acabant amb direcció facultativa i 

constructora de tancar l’últim cèntim de les obres, i acabant de fer repassos. I com bé 

sap la regidora Sra. Marzo, i creu que en va informar en la darrera sessió d’aquest plenari, 

o no, ja el mes d’agost de l’any passat estaven a punt d’adjudicar la dotació tècnica de la 

sala polivalent, de la sala principal de l’equipament, i un dels licitacions se’n va anar al 

Tribunal de Contractació, que tenen 15 dies per resoldre i va trigar 7 mesos. En aquests 

moments ja han fet la proposta d’adjudicació d’aquest equipament i estan en un període 

intermig de 15 dies que qualsevol de les empreses o l’empresa que els va portar per una 

vegada al Tribunal de Contractació els pugui tornar a portar. Si aquesta empresa no els 

porta, això vol dir que segurament van a un escenari on en quatre o sis mesos, 

l’equipament pot entrar en funcionament. Si els tornen a portar al Tribunal de 

Contractació, i si la mitjana de resposta d’aquest Tribunal continua sent de 7 mesos, els 

porta a un escenari on tindran l’equipament tot a punt i no el podran posar en 

funcionament perquè els faltarà dotar la sala principal de l’equipament necessari. Estan 

així, en aquests moments desitjant que no els hi tornin a portar. Estan treballant en un 

escenari que al llarg de la tardor es pugui posar en marxa aquest equipament. Estan força 

convençuts que això serà possible, i entre altres coses el concurs d’aquesta plaça que 

pugui sortir abans de l’estiu, els permetrà tenir una persona per posar-lo en 

funcionament si aquests “timings” optimistes van endavant. Si els tornen a portar i el 

Tribunal ha de tardar 7 mesos més, o més, doncs veuran en quin escenari i quines 

decisions prenen al respecte. I aleshores sí que és segur que estarà tot a punt.  

 

 

A continuació, la Presidència sotmet a votació la proposta, la qual s’aprova per 

unanimitat. 
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5.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL ESQUERRA REPUBLICANA DE CATALUNYA + SUMEM 

PER ALELLA – ACORD MUNICIPAL (ERC-SXA-AM), SOBRE HOMENATGE AL SR. GUILLEM 

AGULLÓ.- La regidora Sra. Ribalaiga ret compte de la moció del grup municipal ERC-SxA-

AM, la qual literalment diu: 

 

“Enguany es commemoren 25 anys de la mort de Guillem Agulló i Salvador, el jove 

de Burjassot, que l’11 d’abril de 1993 va ser brutalment assassinat per un grup de 

joves d’ideologia neonazi a la localitat de Montanejos, a la comarca de l’Alt Millars.  

 

La mort de Guillem Agulló, membre de l’organització política Maulets, no fou 

casual, sinó fruit de la seua militància independentista i antifeixista. Tal i com es 

constatà, ja que els joves que van intervenir en l’assassinat eren coneguts per la 

seva ideologia nacionalista espanyola. 

 

En el judici del cas, fet a Castelló de la Plana l’any 1995, el jutge va condemnar 

només un dels acusats, l’autor confés de les ganivetades, Pedro Cuevas, i va 

absoldre la resta del grup. La condemna per Pedro Cuevas va ser de 14 anys de 

presó per homicidi, però només va complir 4 a la presó i, per a les eleccions 

municipals del 27 de maig de 2007 es va presentar a les llistes del partit ultradretà 

Alianza Nacional en el número 4 per Xiva de Bunyol.  

 

Per altra banda, Juan Manuel Sánchez, un dels acusats absolts, va participar pocs 

dies després del judici en una agressió amb navalla al barri del Carme de València.  

 

Aquests 25 anys, la família de Guillem Agulló ha lluitat per tal de mantenir viva la 

memòria i la lluita del seu fill malgrat les amenaces rebudes i la indiferència 

institucional amb la que van topar al País Valencià. 
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Durant tot aquest temps, s’han succeït diferents mostres de rebuig als fets, 

pronunciaments institucionals, d’universitats, instituts d’ensenyament i escoles, 

així com d’organitzacions polítiques, socials i culturals de diferent signe i de milers 

de persones anònimes amb manifestacions als carrers de molts punts dels Països 

Catalans. Una de les més importants va tenir lloc el passat 12 d’abril de 2016, quan 

el Govern Valencià va realitzar a les Corts Valencianes un acte de justícia, 

homenatge i restitució de la figura de Guillem Agulló i Salvador amb la lectura i 

l’aprovació -per unanimitat- d’una Declaració Institucional.  

 

Atès que malauradament, durant els darrers anys els Països Catalans han estat 

testimoni de nombrosos delictes d’odi, atacs a les seus de partits polítics, sindicats 

i associacions així com manifestacions racistes i xenòfobes a moltes ciutats i 

pobles.  

 

Atesa la perversa utilització que fa l’Estat espanyol dels delictes d’odi i terrorisme 

en contra de la llibertat d’expressió i en contra d’ideologies com l’independentisme. 

 

Atès el passat feixista del règim de la dictadura i dels vincles d’aquesta amb l’Estat 

actual. 

 

Atès que arran de l’1 d’Octubre s’han anat propagant agressions i actes de 

vandalisme dels grups de neonazis i feixistes arreu dels Països Catalans, com els 

ocorreguts a la Diada del passat 9 d’Octubre de 2017 a València, amb el vist-i-plau 

de les institucions espanyoles.  

 

Per tots aquests motius, ERC+Sumem per Alella proposa l’adopció dels següents 

 

ACORDS 
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PRIMER.- Retre homenatge a la figura de Guillem Agulló, el jove valencià assassinat 

brutalment per un grup de joves d’ideologia neonazi l’any 1993, dedicant a la seva 

memòria els Espais de Poesia 2018, donant resposta a la barbàrie amb poesia.  

 

SEGON.- Refermar el compromís d’Alella en la lluita contra els delictes d’odi i per 

eradicar la discriminació per naixement, raça, sexe, religió, opinió, orientació 

sexual o qualsevol altra condició o circumstància personal o social. Així com el 

compromís amb la memòria històrica, la llibertat d’expressió i ideologia però sota el 

més ferm respecte als Drets Humans. 

 

TERCER.- Fer arribar els presents acords a la família de Guillem Agulló, als grups 

parlamentaris del Parlament de Catalunya, de les Corts Valencianes, del Congrés 

dels Diputats i del Senat, a l’Associació de Municipis de Catalunya i a la Federació 

de Municipis de Catalunya.”  

 

 

La Presidència obre la deliberació i la regidora Sra. Ribalaiga manifesta que sempre els 

costa portar mocions al Ple que no siguin qüestions que es refereixen només a allò que 

passa al seu poble sinó que també a qüestions externes. Però ara mateix recorden que 

avui tenen gent dels CDR acusats de terrorisme sense haver causat terror, ni cap mort ni 

res similar i amb demandes de penes de presó que poden arribar a 30 anys. Tenen presos 

polítics amb presó preventiva, on també se’ls demanen 30 anys de presó per delictes que 

ni tan sols han comès. Aquest assassinat, el de Guillem Agulló o el de Martí Marcó, 

militant de les joventuts d’Esquerra, assassinat a Barcelona, tingué un abans i un després 

dels que començaven o que començaven més tard la militància independentista, 

antifeixista i antiracista a Maulets com ell, o a la JERC com ella mateixa, i en la que la 

memòria on estigué i on continua estan sempre present. I amb la memòria de Guillem 

Agulló també varen aprendre moltes coses. Primer, que l’extrema dreta no són només els 

grupuscles violents que campaven i que avui campen pels seus carrers. Que aquests grups 

necessiten de la complicitat institucional. N’han après també que el pare i la mare de 



13 

 

Guillem Agulló són els que varen unir Catalunya i el País Valencià per simbolitzar la 

unitat dels països catalans en la Via Catalana del 2014. Unes idees amb les que han 

crescut com a societat i que els han permès resistir i denunciar essent antifeixistes des 

dels carrers que varen recuperar fins a les institucions que ara més que mai hi estan 

treballant perquè mai més succeeixi res similar com el que va passar, ni enlloc, ni contra 

ningú. Coratge, amor i tendresa, Guillem Agulló, ni oblit ni perdó. Demanaria si algun 

grup municipal es vol afegir a ser proponent de la moció i si no hi ha cap aportació 

doncs es podria votar. 

 

El regidor Sr. Garcia-Ossorio manifesta que agraeixen l’oferta i ells s’afegiran. Volia 

aprofitar ja que Esquerra Republicana ja ha fet la manifestació i ha exposat i ho 

comparteixen, i no ho reiteraran, però sí el que acaba de passar ara mateix en el Ple. Tot 

just ara mateix en el Ple ha tornat a passar el que va passar en el Ple anterior, que un 

grup de ciutadans, davant una moció en la que no estan d’acord, s’aixequen i marxen, 

mostrant zero respecte per la gent que pensa diferent a ells. I després tenen la barra per 

les xarxes socials de dir que s’està coartant la seva llibertat, dir tot un conjunt de 

bestieses, quan són ells els primers que no respecten la diversitat d’opinió. Ell creu que 

això és un tema gravíssim, tot i que és un gest, no deixa de ser aquesta manipulació que 

s’està fent constantment dels fets, de les ideologies, i on molts botxins tenen la barra de 

victimitzar-se. Per tant, ell volia fer aquesta manifestació, afegir-se a la seva moció, i per 

descomptat tirar-la endavant. 

 

El regidor Sr. Font manifesta que des d’Alternativa per Alella Cup se sumen a la moció. La 

Laura ho ha explicat molt bé. La ultra dreta en aquest país, no només té la impunitat 

sinó que té la capacitat de torçar els relats i criminalitzar la víctima. Guillem Agulló, la 

família Guillem Agulló, ha seguit patint les trucades cada any, el dia del seu assassinat, 

trucades anònimes, pintades davant de la seva casa, el dia que els van assassinar el fill. 

Mai han trobat cap culpable, cap responsable. No només això sinó que els mitjans de 

comunicació durant molts anys van minimitzar el que és un atac, clarament feixista, 

dient que era una batalla entre nanos quan se sabia i es tenia coneixement de que les 
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quatre persones, tres agafaven a Guillem Agulló, mentre que Pedro Cuevas li assestava la 

punyalada mortal. I que van poder marxar, i que no van ser detinguts sinó que van ser 

ells que al caps d’uns dies van poder anar tranquil·lament a presentar-se. No només això, 

i com és dit que van presentar a les eleccions, sinó que posteriorment els mateixos 

implicats han aparegut en el cas “Panther” on fins i tot hi havia “bazooka” pel mig. Que 

de cop la custòdia del material, l’error de la custòdia del material, va fer que poguessin 

quedar impunes. Hi ha una impunitat, hi ha absoluta falta de persecució, i hi ha un fort 

front mediàtic que en el seus dies i sense, i amb tot el respecte i tot el dolor a aquesta 

moció va per Guillem Agulló i és per ell, el poden portar al present i ho celebra molt que 

l’espai de poesia ocupi aquesta memòria, sense oblidar Guillem Agulló avui, per exemple, 

tenen el joves d’Alsasua, els tenen a presó amb totes les proves en contra. És igual, 

l’Estat segueix utilitzant les seves forces, segueix utilitzant els seus tentacles, segueix 

utilitzant els seus mitjans de comunicació per fer allò tan socorregut de fer-los odiar la 

víctima o fer-los dubtar que la víctima sigui víctima. Per tant, celebren la moció. Estan 

contents que Alella també reti homenatge. Creuen que és una esmena i que és sa i 

saludable que democràticament, poc a poc puguin reconèixer aquelles persones que 

especialment han marcat la seva història cap a un reconeixement ple de la democràcia. 

Té a veure amb l’independentisme, òbviament, però té a veure sobretot amb l’essència de 

la vida més humana i més simple, que és el fet que no hi hagi cap crim que quedi en 

l’oblit. Per tant, com bé ha dit, ni oblit ni perdó, Guillem Agulló segueixes viu en els 

nostres cors. 

 

La regidora Sra. Marzo manifesta que han decidit el seu vot a favor de la moció. No 

recorda si en el text ja està previst també donar a conèixer la moció o fer-la avinent al 

Consistori de Burjassot. No ho recorda si ho tenen o no. Pensa que potser fora bo que el 

Consistori natal també en tingués coneixement. No pensava prendre la paraula però 

pensa que el regidor de la CUP novament ha expressat molt bé allò que ella també 

comparteix, i vol donar-li la satisfacció a l’alcalde de novament donar les gràcies al 

regidor de la CUP per haver expressat tan bé aquests termes. Hi ho diu seriosament amb 

sinceritat. I tampoc pensava prendre la paraula però la intervenció del regidor Esteve 
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Garcia-Ossorio la convida a fer-ho perquè comparteix també amb ell aquesta preocupació 

pel que està passant, i perquè, malauradament, tampoc està bé que ho digui, si aquest 

Consistori ha de tenir nous companys de viatge, i a de tenir altres companys, voldrà 

pensar que tots estaran en condicions de poder parlar, i de poder discutir i de poder 

debatre amb respecte sempre a les idees i a les persones. I no té la sensació que això 

s’estigui produint, almenys a la banda en aquests moments del públic, en alguns casos 

com el que acaben de presenciar.  

 

La regidora Sra. Mans manifesta que serà breu perquè pensa que ja s’ha dit tot. Des del 

seu grup rebutgen qualsevol tipus de violència, sigui per motiu ideològic, de raça, de 

sexe, del que sigui. Per tant, la llibertat d’expressió és un dret fonamental que creu que 

han de tenir tots i tal com ha dit la companya Mercè Marzo, el respecte a la idees de 

cadascú no s’ha de perdre. Si ho saben mantenir aquí, com també torna a dir, sap greu 

que els companys, i tenen tot el dret i la llibertat, que estaven asseguts allà, les persones 

que estaven assegudes al públic, de marxar, evidentment, però el gest denota altres 

coses que no pas escoltar i respectar el que es diu en aquest Ple. En qualsevol cas, el fet 

que es porta aquí, ells hi votaran a favor perquè rebutgen qualsevol tipus d’agressió 

violenta per motiu d’ideologia, i creu que és important que recordin i tinguin memòria 

del que passa en aquest món quan un lluita pels seus drets i no els té.   

 

 

A continuació, la Presidència sotmet a votació la moció, la qual s’aprova per unanimitat. 

 

 

PRECS I PREGUNTES 

 

A) La regidora Sra. Marzo manifesta que ella té una pregunta que formula ja de cara el 

proper Ple perquè entén que no tinguin les dades a disposició en aquests moments. 

Volia saber quants i quins serveis prestats que tenen preu públic cobreixen el cost 

del servei. Aquesta és la pregunta. Pensa que necessitaran un temps de resposta, 
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però si la tenen en aquests moments magnífic. La pregunta és dels serveis que 

presta l’Ajuntament que tenen un preu públic, quins i quants d’aquests serveis 

cobreixen el cost del servei. Aquesta és la pregunta. Sobre el Pla Local de 

Seguretat, l’alcalde ha fet algun comentari en Plens anteriors que s’estava a punt 

de posar en marxa. Voldria saber si això és així o no, si ha començat. Fa bastant de 

temps que no li demanen pels Escolapis, si hi ha alguna novetat al respecte. Sobre 

el tema de les dades que publica la web de robatoris al municipi, recorda que en el 

seu moment ell va explicar que hi havia hagut un canvi, una manera diferent de 

comptabilitzar-les i estaven diferenciades les temptatives de les que anaven més 

enllà de temptativa i, per tant, eren consumades. Però sap que tots tenen veïns que 

poden tenir afectacions, i, a vegades, com que les dades a la pàgina web estan 

detallades per zones, doncs a vegades saben desafortunadament d’algunes 

intrusions i alguns robatoris que després no els coincideixen els llocs publicats amb 

els veïns que ho han patit. No sap si el Sr. alcalde observa amb molt deteniment el 

rigor amb que s’estan comptabilitzant aquestes dades però ho volia posar a la seva 

consideració. 

 

 El Sr. alcalde manifesta que respondre-li a la primera pregunta, que entén, sense 

tenir totes les dades aquí, però que bàsicament en els serveis que presten els preus 

públics no acaben de cobrir en la major part dels casos els seus costos perquè 

bàsicament hi ha una voluntat de facilitar un accés a la gent en aquests serveis. I, 

per tant, aquesta és una línia d’actuació per facilitar aquest accés a la ciutadania 

als serveis que presta l’Ajuntament. En qualsevol cas li donaran informació més 

concreta al respecte. Pel que fa al Pla de Seguretat, creu que la setmana passada o 

fa 10 dies, varen rebre una notificació de la Diputació de Barcelona, que els han 

concedit un suport per poder-lo dur a terme. I, per tant, en les properes setmanes 

entén que es podrà començar la redacció d’aquest document, com deia amb el 

suport de la Diputació. Respecte de la Torre del Governador, hi ha la llicència que 

es va concedir perquè es pogués fer un desrunament de tot el material i neteja de 

la finca. En aquests moments formalment no hi ha cap moviment. Sí que tenien 
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coneixement que abans de l’estiu segurament es produirà una reunió amb la 

propietat on podran tenir més informació del moment exacte del procés seu, i 

aleshores ho podran traslladar aquí. I respecte de la informació sobre els robatoris 

a domicilis que es publiquen a la web, com hi havia diferents criteris, varen voler 

unificar la informació i que quedés molt clar exactament del que informaven. I 

bàsicament del que s’informa és de robatoris consumats denunciats i després hi ha 

els robatoris amb temptativa denunciats. El que es publica en el web és la 

informació que els facilita Mossos d’Esquadra dels robatoris que s’han produït el 

mes anterior denunciats, siguin temptatives o siguin consumats. I, per tant, la 

informació que hi ha en el web, estricta, ve facilitada per Mossos d’Esquadra i des 

del departament de Comunicació el que es fa és traslladar aquesta informació tal 

com els la faciliten en el web, evidentment, eliminant-ne el detall de l’adreça i 

ubicant-ho pel barri en que s’ha produït. Podria ser que hi hagués algun temptativa 

o algun robatori que la propietat decideixi de no denunciar. O també podria ser, 

que alguna vegada ha passat, que en algun mes com el robatori s’ha produït al final 

d’un mes i la denúncia és posterior, ja és en el següent mes, doncs que hi hagi un 

decalatge d’un mes en la informació d’allà. Però bàsicament, és el que es va voler 

posar perquè tal com es facilitava la informació, alguna vegada podia donar a 

confusió la diferència entre consumats i temptatives. Creu que des de la darrera 

vegada que ho van ajustar com a mínim és més clar. I el que es fa és bolcar la 

informació que els passa Mossos d’Esquadra. 

 

B) El regidor Sr. Font manifesta que primer de tot, avui ha sortit aquesta resolució de 

“La manada” i mostrar la seva indignació amb la sentència que parla de que no hi 

ha hagut ni intimidació ni violència. Òbviament que cada poder és el seu, però en 

aquest cas creu que des de la política municipal també han de poder criticar quan 

la justícia fa vergonya en aquest país. I això el missatge que transmet a la societat 

és un missatge clar d’inseguretat i reforça el discurs de violència contra les dones 

també des de la judicatura perquè deixa impune una actuació que és absolutament 

vil, castiga d’una manera molt més lleu uns fets que són tremendament greus i que 
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són la sensació de culpabilització de la víctima novament. Per tant, des d’aquí, 

volen mostrar la seva solidaritat amb la víctima que és claríssimament víctima i que 

mai hauria de ser. Haurien de poder sortir i viure en plenitud i sense que se’ls 

presumeixi per raó de sexe un comportament o un altre. Cosa que és absolutament 

pervers i figura que correspondria a temps passats que ja han d’haver abandonat fa 

molts anys. Dit això, tanquen apartat perquè és important remarcar-ho. Té vàries 

preguntes. Fa varis Plens varen parlar de la companyia d’aigües que subministra els 

bidons, que era Edén. Van dir que en aquell moment s’estava estudiant com canviar 

o com emprendre mesures per evitar una companyia que treu, abstreu aigua 

d’assentaments de territori ocupat a Israel i Palestina. Volia saber com tenen 

aquests estudis i a quina conclusió s’ha arribat. Dit això, té vàries preguntes. La 

primera és que li agradaria saber, en tot cas ja la presentarà per instància, però sí 

que l’avança, és que fa tres anys o un parell d’anys, va sortir el servei de mediació 

interbancària entre propietaris o titulars i els bancs. Li agradaria saber quin nombre 

d’actuacions s’han fet des d’aquest servei municipal i quin han estat els resultats. I 

dit això, també voldria preguntar sobre el contracte amb Limasa i el servei de 

neteja vist que hi ha hagut informes desfavorables, vist que el contracte es va 

ampliar d’una manera no estrictament legal, d’una manera irregular. Així, en termes 

econòmics es pronuncia el seu interventor municipal. Com s’ha solucionat o com es 

pensa solucionar. I, per últim terme, atès que ell proposa que de cara, i ja sap que 

estan avançant, que estan a l’abril, però de cara al pròxim Ple proposa que el més 

aviat possible poguessin començar també a pensar els pressupostos de l’any que ve 

per tal de que no es trobin com cada any a l’octubre o novembre, en tot cas per 

l’oposició el novembre, iniciant els treballs de com serà l’any següent. Aquestes són 

les seves preguntes d’avui. 

 

 La regidora Sra. Fernández manifesta que el servei de les fonts d’aigua en breu es 

procedirà a fer el canvi de subministrador. S’ha d’acabar de buidar totes les garrafes 

que hi ha, que es retiraran per part d’Edén i es donarà pas a una nova contractació.    
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 La regidora Sra. Ribalaiga manifesta que li pot respondre més endavant 

concretament, però sí dir-li que ara mateix les tasques de mediació i intermediació 

bancària es duen des de tres punts. El punt d’intermediació bancària que tenen 

externalitzat amb un assessorament d’un bufet d’advocats, i per altra banda noves 

eines i recursos que han sortit des de la institucions com el recurs Ofideute des de 

l’Agència Catalana de l’Habitatge, on ja han treballat en diferents casos amb un 

bon final. I també un servei que sincerament encara no l’han estrenat que és nou 

des de fa un mes i mig, aproximadament, que és el servei d’intermediació en deutes 

de l’habitatge, un nou recurs que la Diputació ha posat en marxa al territori i el seu 

espai de referència és Premià de Mar en el qual ja li ha dit que es varen reunir tot 

just fa un mes, i encara no han derivat a ningú. En tot cas es compromet a fer-li 

passar les dades concretes del nombre.  

 

 El Sr. alcalde manifesta que respecte el pressupost del 2019 ells també el volen 

començar a treballar abans i, per tant, li agradarà creure que seran capaços de 

tenir-lo doncs bastant afinat el mes de setembre. Hi començaran a treballar abans 

de l’estiu. I respecte el contracte de Limasa, aquí que es va produir aquella 

pròrroga tres setmanes després amb efecte retroactiu amb l’informe desfavorable 

d’Intervenció. S’està treballant en els nous plecs amb l’adaptació en la nova llei de 

contractes per tal que aquella pròrroga que es va produir en data 30 de setembre 

per un any, doncs finalitzi a 30 de setembre i a 1 d’octubre ja hi hagi un nou servei 

fruit d’aquest nou concurs adaptat ja a la nova normativa de contractació. Estan en 

aquest escenari. Ha anat veient que hi ha hagut una crida a les nou del vespre 

davant els ajuntaments, respecte de la sentència a la que el Sr. Font feia 

referència. Aquí creu que poden compartir tots el rebuig més gran amb una 

resposta de la judicatura que en cap cas va en benefici de la seva societat.  

 

I no havent-hi més assumptes a tractar, la Presidència alça la sessió, essent les 20 hores 

15 minuts, de la qual s’estén aquesta acta que, com a secretari, CERTIFICO. 


